
JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: Dunavarsány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2014. február 27-én, 904 órakor a 
Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatal Nagytermében megtartott rendkívüli, nyílt üléséről.  
 
Jelen vannak:   Bóna Zoltán    polgármester 

Gergőné Varga Tünde   alpolgármester 
dr. Szilágyi Ákos   jegyző 
Bakos András    képviselő 
Herczeg Mariann   képviselő  
Mekler Andrea    képviselő 
Száger Gyula   képviselő 
Vágó Istvánné   gazdasági osztályvezető 
dr. Kiss István   szervezési- és önkormányzati osztályvezető 

 
valamint:  Dobronyi Jánosné   jegyzőkönyvvezető 
 
Bóna Zoltán polgármester: Szeretettel köszönti az ülésen megjelenteket, megállapítja, hogy a 
testület 6 fővel határozatképes, az ülést megnyitja. Az ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére felkéri 
Bakos András és Száger Gyula képviselőket. Kéri, aki ezzel egyetért, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  
 

35/2014. (II. 27.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés jegyzőkönyvének 
hitelesítésére Bakos András és Száger Gyula képviselőt jelöli ki.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
Bóna Zoltán polgármester: Javaslatot tesz az ülés napirendjére az alábbiak szerint: 

1.) Javaslat az Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 1/2013. (II. 13.) önkormányzati 
rendelet módosítására 

Kéri, aki a napirendi ponttal egyetért, kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  
 

36/2014. (II. 27.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzat Képviselő-testülete az ülés napirendjét az alábbiak 
szerint állapítja meg:  
1.) Javaslat az Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 1/2013. (II. 13.) 

önkormányzati rendelet módosítására 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
Bóna Zoltán polgármester: A napirend tárgyalása előtt el szeretném mondani, hogy a 
költségvetésünk rendben van. A 83 milliós utalás meg fog történni vagy ma, vagy holnap, vagy jövő 
héten, valószínűleg inkább a jövő héten. A körforgalom kivitelezési tervezési szakaszban van. Azért 
ne legyenek illúzióink, mert meglesz az idén nyáron, de márciusban nem fogunk itt gépeket látni, 
abban 99 %-ig biztos vagyok. A DTV Zrt. finanszírozás kapcsán tudjuk, hogy körülbelül 160 millió Ft 
a tartozásunk a júliustól decemberig tartó időszak vonatkozásában. Az állami támogatást, szerintem 
már biztos, hogy nem tudjuk érvényesíteni, mert a DTV Zrt. már nem szolgáltatója a társulásnak, a 
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DPMV Zrt. pedig ilyen tekintetben nem jogutódja a DTV Zrt-nek, és mivel az állami kiegészítés a 
2013. évre szól, át sem lehet utalni részére, mert tavaly még nem szolgáltatott a területen. A 600 
millióval kapcsolatban, a konszolidációval kapcsolatos kérelemről továbbra sincs hírem, de ma is 
megyek ez ügyben tárgyalni. Dunavarsányt kevésbé terhelné meg ennek az összegnek a kifizetése, 
mint a többi önkormányzatot, de azért nekünk sem mindegy, hogy saját költségvetésünket terheli-e 
majd ez az összeg, vagy nem. Alpolgármester asszony jelezte, hogy az IBIDEN Hungary Kft-től 100 
millió Ft-ot meghaladó adóbefizetés jelentkezik márciusban is, amivel egyelőre azért nem 
számolhatunk, mert máskor is volt ilyen, aztán a végén kiderült, hogy decemberben annyival 
kevesebbet fizettek. Most is ez a helyzet? 
 
Gergőné Varga Tünde alpolgármester: Nem.  
 
Vágó Istvánné gazdasági osztályvezető: Ennyivel nőtt az IBIDEN Kft. bevétele, de tavaly óta én is 
óvatos vagyok. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Szerintem is akkor számoljunk vele, amikor majd biztos lesz. 
 
Gergőné Varga Tünde alpolgármester: Másik mederben voltunk azzal az emberrel, aki akkor 
tájékoztatott és írta a levelet, mert ők egész másképp gondolnak dolgokat, mint mi, másképp 
gondolják a bevételt. Most is megjött, hogy 2013-as évre mennyi az iparűzési adó fizetési 
kötelezettség. Ebből, ha kiszámolod, hogy tavaly fizetett valamennyit, és itt is van egy különbség, az 
tényleg annyi, amennyit még ki kellene neki most fizetni. De mivel ő eltérő üzleti éves az 
önkormányzathoz képest, ezért nem olyan egzakt, mint nálunk, hogy januártól decemberig van az 
elszámolás, hanem 2 évre húzódik át neki az 1 év. Ezért nem vagyunk benne biztosak, hogy azt az 
összeget most fizeti. Lehet, hogy majd kifizeti vagy már ki is fizette. Tegnap két főkönyvelővel 
beszéltem az IBIDEN Hungary Kft-től, hogy nekünk igenis tudni kell a pontos összeget, hogy tudjuk, 
hogyan tervezzünk az egész évre. Nem mindegy, hogy 10 millióval vagy 100 millióval tervezek, ez 
nem így működik. Ezért tegnap mondtam neki, hogy írjon le valamit. Azt mondta, hogy ő csak a 
január végi eredményekkel tud kalkulálni, azokkal meg tudja mondani a pontos összeget, és erre jött 
ki, hogy 100 milliós a márciusi befizetés. És ígérte, hogy jövő héten már el is küldi a februári 
tényadatok tükrében a pénzt. 
 
Vágó Istvánné gazdasági osztályvezető: Az biztos, hogy a 2014-es iparűzési adóbevételeink 
megemelkednek a tavalyihoz képest.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Az világos. A decemberi már jobb lesz a márciusi miatt. Elvileg ez 
„talált pénz”.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Ha ez a pénz bejön, az a likviditásunkat erősíti, és akkor nem kell a 
folyószámla hitelkeretet igénybe venni. Mindenképen stabilizálódunk, és lesz egy vésztartalékunk. De 
azért várjuk meg a pontos tényadatokat.  
 
Vágó Istvánné gazdasági osztályvezető: Ha ez valóban bejönne, akkor nagyon könnyen ki tudnánk 
fizetni a 160 milliót a DTV Zrt-nek.  
 
Bóna Zoltán polgármester: A konszolidációval kapcsolatban azt gondolom, hogy valamennyit 
fogunk kapni, de van egy olyan gyanúm, hogy április 6-ika előtt nem is fogok tudni mondani erről 
pontosat.  
Ami viszont tény, hogy kedden 17 órakor a Petőfi Művelődési Ház és Könyvtárban közmeghallgatás 
lesz, és az áprilisi testületi ülésre kezdjünk el azon gondolkodni – persze annak függvényében, hogy 
megtörténik-e az előzőekben említett pénz átutalása– hogy az útfelújítás tekintetében mit tervezünk az 
idén. 
A kis vasúti átjáró felújításáról sem mondtam még le, de nagyon sok pénzbe kerülne, 70-80 millió 
forintról beszélünk. Nekem ez már nagyon soknak tűnik. Ezeket is tervezgetjük, de mindaddig, amíg a 
költségvetési számaink nem egyértelműek, és a DTV Zrt-és tartozásunknak nem látjuk a pontos végét, 
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nem gondolom, hogy ebbe bele kell menni. Ami viszont biztos, hogy amelyik úton elindultunk, azon 
végigmegyünk. Aztán hogy 2014. október után mi lesz, azt még nem tudjuk.  
A másik biztos dolog – aminek a költségét a költségvetésünkben is elfogadtuk – hogy lesz egy 3 napos 
kirándulás, egy tréning április hónapban. Május 1-jével kapcsolatban Szigethalom keresett meg 
minket, hogy a május 1-jei ünnepséget közösen rendezzük meg, mi nyitottak voltunk erre. A Szuja-
féle Mami vendégházzal kezdték meg a tárgyalásokat ez ügyben a Petőfi Művelődési Ház és 
Könyvtáron keresztül. Szabóné Pál Orsolya és a szigethalmi kultúráért felelős személy felvette 
egymással a kapcsolatot ez ügyben.  
Szeretném még arról tájékoztatni a tisztelt Testületet, hogy a Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár 
szervezésében az iskola udvarán megszervezésre került a Nagy Sportágválasztó rendezvény. Most az 
Első Tököli Úszó Egylet vezetője, Zubor Attila megpályázott egy sportágválasztó hétvégét. A 
legalkalmasabb helyszínnek a Dunavarsányi Edzőtábort látta, le is szerződtek, a rendezvény március 
28-án pénteken és 29-én szombaton lesz. Mi is melléálltunk ennek a történetnek a Városgazdálkodási 
Kft-n keresztül, meg hangosítással stb.  
 
Mekler Andrea képviselő: Tegnap tartott egy tájékoztatót az Attila, és felkészületlen volt. Azt várta, 
hogy ott majd a testnevelők fognak neki mindent megmondani. A Tankerület részéről jött az utasítás, 
hogy meg kell jelenni, ehhez képest Szigethalom és Szigetszentmiklós egyetlen iskolájából sem voltak 
ott, és végül is ott ültünk hatan. Zubor Attila azt mondta, hogy a Tankerület vállalja a gyerekek 
szállítását. Ők viszont erről nem tudtak, és nem is tudtak ezzel kapcsolatban vele egyeztetni. Ezért 
Zubor Attila az önkormányzatokat meg fogja keresni azzal, hogy az adott önkormányzat ajánlja fel, 
hogy a gyerekeket odaszállítsa. Kérdeztük, hogy miért ilyen korán akarják megrendezni ezt a 
rendezvényt, és mondta, hogy azért, mert 30-áig már el is kell vele számolni.  
 
Bóna Zoltán polgármester: A szigetszentmiklósi önkormányzat megkeresett, illetve közösen 
kidolgoztunk egy programot, focisták részvételével lenne egy jótékonysági rendezvény. Két 
jótékonysági cél van; Szigetszentmiklóson van egy konduktív óvoda, ami a nagyon hátrányos 
helyzetű, vagy sérült gyermekek intézménye, illetve Majosházán az épülő Hospice ház, amely 
intézményeket támogatnánk a rendezvény bevételével. Ezen a két vonalon, DTE részvétellel, 
térségbeli focistákkal vennénk részt a szigetszentmiklósi sportcsarnokban. Két szervező van, 
részemről Dunavarsány, és a szigetszentmiklósi polgármester úr részéről természetesen 
Szigetszentmiklós.  A március 15-ei programunk a szokásos. 
 
Gergőné Varga Tünde alpolgármester: Munkálatok folynak a sportpályán, a füves részt frissítik fel 
egy elég nagy területen. Többféle árajánlatot kaptunk erre vonatkozóan, 6-700 ezer Ft-os árajánlatok 
voltak, úgyhogy végül Végh Gáborral sikerült megállapodnunk, és ő megcsinálja 508 ezer Ft-ért. 
 
Bóna Zoltán polgármester: Köszönöm szépen. A napirendi pont előtt van-e még valakinek valami 
felvetése? /Nem hangzik el más felvetés/ Térjünk rá a napirendi pontunk tárgyalására.  
 
1.) Javaslat az Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 1/2013. (II. 13.) 
önkormányzati rendelet módosítására 
 
Bóna Zoltán polgármester: A Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottságnak van valami hozzáfűznivalója 
a költségvetési rendelet módosításához, vagy bármilyen kérdése? Amennyiben nincs, és elfogadjuk a 
rendeletmódosítást, kézfeltartással jelezzük. 
 
A Képviselő-testület 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással megalkotja. 
 
az Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 1/2013. (II. 13.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló 3/2014. (II. 27.) önkormányzati rendeletet. 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
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Bóna Zoltán polgármester: Köszönöm szépen a mai ülésen való megjelenést és a hozzászólásokat, 
az ülést bezárom. /924 h/  
 
A jegyzőkönyv 924 órakor lezárásra kerül.  
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
 

  Bóna Zoltán       dr. Szilágyi Ákos  
polgármester   jegyző 
 
 
 

A jegyzőkönyv hiteles: 
 
 
 
 
 
 

Száger Gyula       Bakos András  
  képviselő          képviselő 
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